
Miljø- og Fødevareudvalget

Til: Miljø- og fødevareministeren

Dato: 18. juli 2016

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

Spørgsmål 1018
Ministeren bedes oplyse, hvor meget EU-støtte, der aktuelt går til opdræt af
tyrekalve, som benyttes til tyrefægtning, samt hvor meget EU-støtte, der er
gået til tyrefægterarenaer og evt. andet, der har med tyrefægtning at gøre in-
den for de seneste 10 år.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Peter
Skaarup (DF).
Svar bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne

Pia Adelsteen
formand
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